## The SHKP Reading Club proactively promotes STEM education

## 新阅会积极推广STEM教育

In recent years, the Group has been dedicated to promoting STEM education through the SHKP Reading Club and sponsored the publication of the Hong Kong Chronicles for Children, an illustrated book that explores intriguing history across various districts of Hong Kong, Kowloon, and the New Territories, as well as STEM knowledge, in an engaging way. The Group plans to distribute 3,000 copies free of charge to primary schools and kindergartens across Hong Kong, with the aim of fostering patriotic sentiment, promoting community involvement among children, and nurturing their interest in innovative technology.

The SHKP Reading Club organized the Read to Dream x Future Engineer Grand Challenge with the Hong Kong STEM Education Alliance once again this year, inviting all primary and secondary schools to design technology applications that showcase green innovation, artificial intelligence and smart living, thus inspiring students to channel their ingenuity into practical solutions and unleashing their potential for innovation.

集团近年通过新阅会致力推广STEM教育,此前便赞助出版《儿童"地方志"——回归寻宝》情景绘本。该书以有趣的方式探索分布于港九新界各区有趣的历史和 STEM 知识。集团并计划向全港小学及幼儿园免费派发共 3,000 册,借此培养儿童对家国的情怀,对社区的归属感,以及对创科的兴趣。



The SHKP Reading Club sponsored the publication of *Hong Kong Chronicles for Children*, which enhances children's understanding of Hong Kong's reunification and the community

由新地新阅会赞助出版的《儿童"地方志"— 回归寻宝》让孩童对香港回归及社区加深认识

此外,新阅会今年再度与香港科技创新教育联盟举办"新地齐读好书 x 未来工程师大赛",邀请全港中小学设计"绿色创科"、"艺术科技"或"智慧生活"的科技应用,鼓励学生们将创意转化成实物,发挥创科潜能。

## SHKP-Kwoks' Foundation meets with leaders of Zhejiang University in Hong Kong

新鸿基地产郭氏基金与浙江大学领导在港会面交流

The SHKP-Kwoks' Foundation (the Foundation) is committed to nurturing talent for the country. A delegation from Zhejiang University recently visited the Group's headquarters in Hong Kong and met with SHKP-Kwoks' Foundation Executive Director Amy Kwok to exchange views on strengthening collaboration on academic research and nurturing talent. In the meeting, Huang Xianhai, Vice President of the University, expressed his heartfelt gratitude to the Foundation for its donations over the years. As an honorary trustee of Zhejiang University, Amy Kwok cares deeply about the infrastructure development of the university and the beneficiary students, believing that Hong Kong has great demand for top talent, high-calibre graduates of Zhejiang University could pursue their entrepreneurial or career goals and achieve remarkable results in Hong Kong.

新鸿基地产郭氏基金致力为国家培育人才。浙江大学代表团此前 亲访集团的香港总部,与新鸿基地产郭氏基金执行董事郭婉仪会 面,了解浙大在科研、教学与人才培育等方面的最新发展。会面 期间,黄先海副校长感谢新鸿基地产郭氏基金多年来的捐赠。作 为浙江大学荣誉校董,郭婉仪十分关心大学目前的建设发展及受 资助学生的情况,指出香港非常渴求高端人才,相信以浙大毕业 生优秀实干的作风,在香港创业或工作都必能大放异彩。



A delegation from Zhejiang University presents an illustrated book drawn by beneficiary students to SHKP-Kwoks' Foundation Executive Director Amy Kwok (middle) to express their heartfelt gratitude 浙江大学一众嘉宾向新鸿基地产郭氏基金执行董事郭婉仪(中)送上受助学

生亲手绘制的画册,表达谢意和祝褔